
Styrereferat TRSO 

Dato: 22. januar 2024 

Deltakere: Catharina, Anja, Ragnhild, Jan Roger, Marit, Tommy og Geir Tore fra administrasjonen. 

Sted: Pr teams 

1. Valgkomite 

Miriam Bait, Nina Olsen og Ann Kris�n Haukland har sagt seg villige �l å s�lle i valgkomiteen. 

På valg: 

- Styreleder Tommy Torvanger 
- Nesteleder Catharina Roos Bilsbak 
- Styremedlem Anlegg, (Monica Utstrand – har trukkt seg) 
- Styremedlem Ungdomskomite, Marit Lockertsen 
- Styremedlem Oppstallørkomite, Anja 
- Varamedlem, Guro Sandsdalen 
- Styremedlem Rideskolen, Ragnhild Woll 

Ikke på valg: 

- Styremedlem sportskomite, Jan Roger Vollan 

Vedtak: Styret vedtar å kalle inn til ekstraordinært årsmøte med frist i henhold til lagets lov. Eneste 
sak på agendaen er valg av valgkomite. 

2. Orientering om status mobbesak – unntat offentlighet 
 

3. Orientering status ansate – delvis unntat offentlighet 
- I stedet for å forsøke å hente Stallmester vil vi forsøke å hente en Stallmedarbeider. 
- GT og Agata går gjennom organiseringen av arbeidet med de ansate for å søke å få dete 

mer effek�vt. 

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning og støtter vurdering om å forsøke å hente en 
stallmedarbeider i stedet for stallmester. 

4. Orientering fra sportskomiteen 
- Vi er pr dags dato uten klubbtrener i dressur. 
- Styret diskuterer kandidater og å lyse ut s�llingen.  
- DL og leder sportskomite lager utlysningstekst og kontrakt �l ny klubbtrener.  

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. Styret vedtar å lyse ut stillingen snarest mulig. 

5. Klubbkveld med tema smitevern 
- Skuffende oppmøte, 10-15 personer. 
- Vetrinær er i gang med å utarbeide smitevernsplan. Denne vil bli presentert for styret og 

eventuelt vedtat innført. 

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. 

 

 



6. Orientering om møte med Revisor 
- Den økonomiske situasjonen �l klubben er presset og revisor ber oss om se på 

mulighetene for å sikre klubbens økonomiske fundament på en annen måte enn at alt av 
kostnader skal �l slut belastes klubbens medlemmer og i særdeleshet oppstallørene. 

Vedtak: Styret vil innhente informasjon fra andre klubber og rideskoler om alternativer for 
organisering, samt kontakte Tromsø Kommune. 

 
7. Eventuelt 

- Hvordan er situasjonen med tanke på snømengdene? 
o Inngangspar�et mot Nord på gammelstallen krever umiddelbare �ltak. Daglig 

leder og Anja ser på situasjonen straks. DL vil få �ernet snøen over 
inngangspar�et. Om nødvendig innkalle �l meget rask dugnad. 

o Sjekke snømengdene på halltakene. 
- Sak fra Rideskolen 

o Kor�dsoppstalling – henvendelse �l DL.  

Vedtak: Styret ber DL og Anja om å se på situasjonen straks og gjennomføre tiltak umiddelbart 
vedrørende inngangsparti gammelstallen mot Nord. 

 

 


